

Styremøte i Ørland Travklubb nr. 2-2022

Dato: 03.02.2022

Sted: Varmestua på Skoglund

Til stedet fra styret: Ida B., Joachim, Hanne, Ketil, Trond, Jan, Ragnar, Ida A. og Veronika

Fraværende:

Innkalt på messengergruppe 31.01.2021

Oppdatering sak 3/22:

Etter avholdt styremøte ble det drøftet og vedtatt en presisering på statutter for årets hest. Det er statutter på Ørland Travklubs nettsider som er gjeldende. Det presiseres også at årets hest kåres i to kategorier; varmblods og kaldblods.

Nye saker:

6/22 Godkjenning av siste referat

Enstemmig godkjent.

7/22 Konstitusjon styret og fordeling av faste oppgaver

Styret samles for første gang. Det fordeles faste oppgaver.

Husvert: Ragnar

Hjemmeside og facebook: Ida A.

Medlemsansvarlig: Ida A.

Joachim leverer regnskap til Brønnøysund hvis det skal leveres, Ida A. sender årsberetning og tilhørende til Sverre, samt ordner samordnet registermelding med oppdatert styre.

8/22 Haucon-cup 2022

Byggma-cup utgår, men Haucon-cup tar over. Cupen vil følge samme statutter og premieskala som Byggma-cup.

9/22 Nøkler til anlegget

Det kan være greit å få en oversikt over hvem som har nøkler til anlegget. Det foreslås å lage en liste på dette.

10/22 Lydanlegg

Ida B. undersøkte med Jørgen Bugge angående lydanlegg. Anbefalt å høre med fagfolk som var spesialister på lydanlegg. Styret ønsker å undersøke først om det hjelper å sette opp flere høyttalere, samt undersøke hvorvidt innstillingene på eksisterende høyttalere er i orden. Det avtales lyd-dugnad lørdag 12.februar kl. 12.00. Flest mulig fra styret oppfordres til å møte så man får testet lyd på hele anlegget. Veronika hører med rette folk på Leangen om noen høyttalere blir ledige fra Leangen.

11/22 Vedlikehold tårn

Vedlikehold tårn så godt som ferdig.

12/22 Søke gavetildeling fra Ørland Sparebank 2022

Joachim tar på seg oppgaven med å skrive søknad på gavetildeling, og resten av styret skal bistå med de opplysningene som må inn i søknaden.

13/22 Høringsdokument mønstringsløp

Ida B. har i forkant av møtet sendt ut høringsdokument fra DNT. Styret har noen tanker rundt dette, og er skeptiske til at midler fra mønstringsløp skal gå til høyere premier i 3-årsløpene. Det foreslås blant annet breddepremiering i stedet for høyere premier. Veronika skriver utkast, som sendes styret og drøftes før innsending. Svarfrist er 16.februar.

14/22 Utstilling

Utstilling i april. Ida A. oppretter arrangement på facebook.

15/22 Generalforsamling i Fosen Travregion

GF i region skal avholdes av Ørland Travklubb i 23. februar 2022. Styret må kontakte Torild for å vite hvor mange som kommer. Det må ordnes servering. Styret møtes kvelden før og lager mat. Ida B. handler inn etter at antall er klart. Styret må også avklare hvordan styret stiller seg til saker som skal avgjøres i region. Det må også avklares hvem som representerer Ørland Travklubb med stemmerett i generalforsamlinga; Veronika, Hanne, Ida B., Ragnar og Ida A.

16/22 Vaskeboks

Styret ønsker fortsatt å ordne vaskeboks, den blir utstyrt med kaldt vann. Ketil ordner ledning, og vi ser på dette på dugnaden på lørdag 12. februar. Det diskuteres litt videre ang. hvordan vann og avløp skal legges opp og hvordan det fungerer på eksisterende rør/avløp i dag.

17/22 Leiekontrakt

Ketil tar med leiekontrakt mellom Ørland Travklubb og Veronika Bugge til neste styremøte, for gjennomgang.

Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet.
Styrereferatet sendes ut til styremedlemmene på mail.
Referatet godkjennes på neste styremøte.